

Deutscher Ring, 20449 Hamburg

Firm Name + Address/Firmenname + Anschrift

S:

Contact Person / Ansprechpartner:

Lisa Schroth

Telefon: +49-(0)40-4124 7511

E-Mail: Lisa.Schroth@DeutscherRing-Kranken.de

Hamburg, 2013-08-28
Date / Datum

K 5.534.772

Insurance-No./Versicherungsnummer

Insured Person/Versicherte Person

Date of Birth/Geburtsdatum

2013-09-23 to 2014-02-20

Insured Time/Versicherungszeitraum

Foreign Travel Sickness Insurance Tariff KR 70
Auslandsreise-Krankenversicherungsvertrag Tarif KR 70

We confirm to you, that under the foreign travel sickness insurance policy insurance cover is granted to the above named person for a period up to 92 days regarding all foreign journeys on business.

Wir bestätigen Ihnen, dass die oben genannte Person im Rahmen des Auslandsreise-Krankenversicherungsvertrages für alle dienstlichen Auslandsreisen bis zu 92 Tagen Dauer versichert ist.

The insurance cover includes the medical cost incurred for out-patient and in-patient medical treatment and painkilling dental treatment and the cost of return transport if this is reasonable and justifiable under medical aspects - without limitation. The insurance cover thus exceeds a minimum cover of EUR 30,000.- that may be required. The transportation cost incurred in case of death are limited to EUR 10,500.-.

Der Versicherungsschutz umfasst die ambulante ärztliche, stationäre und schmerzstillende zahnärztliche Behandlung sowie die Kosten für einen medizinisch sinnvollen und vertretbaren Rücktransport - ohne Begrenzung -. Der Versicherungsschutz übertrifft somit die ggf. geforderte Mindestdeckung von 30.000,- EUR. Die Überführungskosten im Todesfall sind auf 10.500,- EUR begrenzt.

Insurance cover applies world-wide.

Der Versicherungsschutz gilt weltweit.

The insurance cover exists also in / Der Versicherungsschutz gilt auch für:

States of the Russian Federation / Staaten der Russischen Föderation

Belarus / Weißrussland

Algeria / Algerien

China

oder Weltweit

Deutscher Ring
Krankenversicherungsverein a.G.

Reinhold Schulte

Dr. Karl-Josef Bierth